

Nes JFF

Møtereferat
02.11.2022

Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 02.11.2022 på Røde Kors huset.
Møteleder er Thorbjørn

Til stede

Erling Brekke, Thomas Gundersen, Tor Dalevold, Grete Sandsmark, Thorbjørn Erntzen, Lillian Holden, Ove Corneliusen, Ole Kristian Espeset og Kåre Peder Rasmushaugen

Ikke til stede

John Håkonsrud og Irene Hagen, Sverre Hamre og Mike Tony Bråten

Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen kommentar til innkallingen. **Sakslisten er:** 1. Vedtekter, 2. Årsmøtet fremvisning, 3. Revejakt 22/23, 4. Status jakt, 5. Eventuelt

Sak 44/22 Vedtekter

- Vedtekter skal settes i henhold til landsmøtets bestemmelser.
- Noen endringer må foretas, men ikke mye. E-post med punkter distribueres ut til de andre styremedlemmene.
- Endrer dato for årsmøte? Fordeler og ulemper nevnes, men dette skal diskuteres gjennom til årsmøte.
- Disse punktene må tas på ett eget møte, og alle må sette seg inn i disse reglene og endringer som skal foretas. Frist for å ordne dette er innen 01.01.23.
- Alle ideer er gode ideer.

Sak 45/22 Årsmøtet fremvisning

- Powerpoint skal klargjøres til årsmøtet. Sekretær sender over fjorårets versjon til alle utvalgene i styret, som fyller inn der de har sine sider.
- Leder finner dato for å sette seg ned å redigere presentasjonene.
-

Sak 46/22 Revejakt 22/23

- Ble diskutert forrige møte, men på grunn av mangel på hund er dette en utfordring å få til. En hund er tilgjengelig.
- Ønskelig å få til i uke 2 – 3 i januar, før gaupejakten starter.
- Skal det være påmelding til dette? Vi lager til en påmelding på facebook.

Nes JFF

Sak 47/22 Status jakt

- Elgjakten har skutt 2 dyr.
- For å avhjelpe storviltlaget så åpnes det for at andre jegere enn dagens medlemmer i laget kan bli med å jakte.
- det organiseres en oversikt over tilgjengelige jegere som kan kontaktes før jakten, som oversendes jaktleder for året.
- Info sendes ut som sms, og starter lokalt først.

Sak 48/22 Eventuelt

- Nestleder har ikke noen saker.
- Kasserer har fått problemer med banken. Får ikke ut billag fra det nye systemet. Feil i banken er årsaken. Den «berømte» Monter fakturaen er omsider ordnet opp i og er nå ute av verden.
- Kvinnegruppa har ingen saker.
- Hyttegruppa har satt Storemyrhytta på pause inntil jakta er ferdig. Det skal fortløpende gjøres etter dette, og få gjort det som må gjøres og frakte inn så fort snøen kommer.
- Fiskegruppa blir opplyst av kasserer at det er hull i taket på fiskeboden på Trytetjern. Båtene er tatt opp for året. Det er så og si ingen tilbakemeldinger på fiskerapportene. Her må det gjøres noe, og vi må ha en oversikt frem til årsmøtet. Isfiske til vinteren kan koordineres med motorgruppa og isbanekjøringen. Lavt engasjement i gruppa gjør at arbeidet for leder av gruppen er overveldende. Det henstilles til at gruppens medlemmer blir aktivisert mer.
- Gapahuken på Trytetjern må flyttes så fort som mulig og helst før snøen kommer. Kåre Peder tar kontakt med Kraftnett om å løfte den på plass. Kåre Peder og Erling organiserer dette.
- Haglegruppa har fått inn mer sponning til banen. Fint om det kan komme en oversikt over sponsorer til nå, dette må leder haglegruppa få til så fort som mulig.
- Jaktgruppa Leif Lie kan brøyte inn til Todalshytta, men det må settes litt stikker der oppe. Stikker kan en få tak i på Biltema eller lignende, holder med ca. 10 stk. Har fisket opp mye fisk fra Todalsvannene, og satt ut disse i utvalgte vann rundt omkring.
- Sekretær har ingen saker.
- Det ble igjen diskutert formålet med gjestekort ordningen og eventuelle muligheter med endring av denne. Dette er en sak som tas videre til jaktgruppa, og de kommer med endringsforslag på dette.

Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 20.20 av møteleder Thorbjørn.

Referert av: Ove Corneliussen